
Protokół Nr XXIII/20
z XXIII Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 28 października 2020 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 28 października 2020 r. o godz. 1100

Obrady sesji zakończyły się w dniu 28 października 2020 r. o godz. 1320

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 12 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska
2. Radny Stanisław Bulwin
3. Radny Paweł Dzienisiewicz
4. Radna Małgorzata Klucznik
5. Radna Anna Krutul
6. Radny Marian Auron
7. Radny Piotr Maksimowicz
8. Radny Józef Masianis
9. Radny Bogusław Sojko
10. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
11. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński
12. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni: 
1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
2. Radny Tomasz Korzeniecki
3. Radny Janusz Zabłocki

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1 Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny,
2 Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny
3 Pani Dominika Sidor - Kierownik RPG
4 Pan Patryk Szkarnulis - p.o. Dyrektor Biblioteki Publicznej
5 Pni Barbara Miszkiel - inspektor

Do pkt. 1.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
XXIII Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XXIII Sesję Rady Miasta Sejny”.

Stwierdziła prawomocność obrad.

Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do  kolejnego
punktu obrad, którym jest złożenie ślubowania przez Radnego Mariana Aurona.
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Do pkt 3.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie  przyjęła  porządek obrad XXIII
Sesji Rady Miasta Sejny.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Porządek obrad XXIII Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 
2. Złożenie ślubowania przez Radnego Mariana Aurona.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXII Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 11 września 2020 r.
5. Wystąpienie zaproszonych gości.
6. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji
- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady 

Miasta Sejny.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Sejny na lata 2020-2027.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.
11. Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.
12. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych.
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokalu 

niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokalu 

niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy.
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania
Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

16. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – 
Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach.

17. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych i pracowników Urzędu
Miasta Sejny.

18. Wolne wnioski i oświadczenia.
19. Zakończenie obrad.

Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  przyjęcie  protokołu  z  obrad  XXII  Sesji  Rady  Miasta  Sejny  
z dnia 11 września 2020 r

Głosowanie: 11 głosów za i 1 głos wstrzymujący się.
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Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i większością głosów przyjęli protokół z obrad
XXII Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 11 września 2020 r. (głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 5.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Nie zabrano głosu w w/w punkcie.

Do pkt 6.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  -
informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Głos  zabrał  Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski  -  Burmistrz  Miasta  Sejny  -  odczytał
sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  oraz  informację  o  wydanych
decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym (w załączeniu do protokołu).

Do pkt 7.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania Radnych.

Nie zabrano głosu w /w punkcie. 

Do pkt 8.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  składów  osobowych
stałych Komisji Rady Miasta Sejny.

Radny  Stanisław  Bulwin –  zaproponował  kandydaturę  Radnego  Mariana  Aurona  na
przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – zaproponowała kandydaturę
Radnego Mariana Aurona na członka Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia Sportu i
Kultury. 

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  (11  głosów  za  i  1  głos
wstrzymujący się) podjęła uchwałę w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji
Rady Miasta Sejny (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 9.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2027. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony
przez Panią Skarbnik Miasta na wspólnym posiedzeniu komisji. 
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Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – omówiła projekt uchwały w sprawie
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2020-2027.

Głos zabrał przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan  Bogusław  Sojko odczytał  opinię  Komisji  Wspólnej  Rady  Miasta  Sejny  w  sprawie
zaopiniowania projektu w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny
na lata 2020-2027.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  większością  głosów  (11  głosów  za  i  1  głos
wstrzymujący się) podjęła uchwałę  w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Miasta Sejny na lata 2020-2027 (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 10.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na
2020 rok. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji.
Pani Skarbnik na wspólnym posiedzeniu komisji odpowiedziała na wszelkie pytania. 

Brak uwag do w/w projektu uchwały. 

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej w sprawie zaopiniowania projektu w
sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2020 rok.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian 
w budżecie Miasta Sejny na 2020 rok (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 11.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.

Radny Marek Zubrzyński –  stawia wniosek formalny o pozostawienie stawek podatku w
2020 roku na 2021 rok.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – zarządza 7 minut przerwy. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – po przerwie wraca do 11
punktu porządku posiedzenia. Poddaje pod głosowanie wniosek formalny.  

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów 8 głosów za Radna Jolanta Beata
Bagińska,  Radny  Stanisław  Bulwin,  Radny  Paweł  Dzienisiewicz,  Radna  Małgorzata
Klucznik,. Radny Marian Auron, Radny Piotr Maksimowicz, Radny Bogusław Sojko, Radny
Marek Zubrzyński  1 głos przeciw Radna Anna Krutul i 3 głos wstrzymujący się Radny Józef
Masianis,  Radna  Jolanta  Piktel  –  Dabulis,  Radny  Arkadiusz  Marek  Sulżyński  przyjęła
wniosek zgłoszony przez Radnego Marka Zubrzyńskiego. (głosowanie imienne w załączeniu).

Radna Jolanta Piktel Dabulis – prosi, aby odczytać opinie komisji. 
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Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej w sprawie podatku od nieruchomości.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – poinformował, że do 15
listopada ma być przedstawiony projekt budżetu na 2021 i on będzie mniejszy o 90 tysięcy
złotych. 

Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny – poinformowała Radnych, że
każda podwyżka to  bardzo trudny temat,  dochody miasta to dochody z podatków i opłat,
mniej to subwencja. Na komisjach mogliśmy zaproponować inne stawki. 

Do pkt 12.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków
transportowych.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel -  Skarbnik  Miasta  Sejny –  omówiła  projekt  uchwały,
poinformowała Radnych, że w tej uchwale stawek podatku nie zmieniamy.

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej w sprawie stawek podatku od środków
transportowych.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – na komisjach było pytanie
o ile wzrosły dochody miasta, prosi Panią Skarbnik o przedstawienie informacji.

Pani Bożena Renata Miszkiel -  Skarbnik Miasta Sejny – wpływy z tytułu podatku od
środków  transportowych:  w  2018  roku  –  147,638  zł  w  2019  roku  226.750,74  zł  za  III
kwartały 2020 roku to 176.536,27 zł.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany
uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych.
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 13.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa
w nabyciu lokalu niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy. Przedstawiła Radnym, czego
dotyczy uchwała. 

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej w sprawie przyznania pierwszeństwa
w nabyciu lokalu niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany
uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokalu
niemieszkalnego  dotychczasowemu  najemcy.  (głosowanie  imienne  oraz  uchwała  w
załączeniu).
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Do pkt 14.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa
w nabyciu lokalu niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy. Przedstawiła Radnym, czego
dotyczy uchwała. 

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej w sprawie przyznania pierwszeństwa
w nabyciu lokalu niemieszkalnego dotychczasowemu najemcy.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany
uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokalu
niemieszkalnego  dotychczasowemu  najemcy.  (głosowanie  imienne  oraz  uchwała  w
załączeniu).

Do pkt 15.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny – omówiła projekt uchwały.

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan Bogusław Sojko odczytał opinię Komisji Wspólnej w sprawie zmiany uchwały w sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii w Sejnach na 2020 rok.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany
uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i
Przeciwdziałania Narkomanii w Sejnach na 2020 rok (głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu).

Do pkt 16.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia
samorządowych instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w
Sejnach.

Pan Arkadiusz  Adam Nowalski   –  Burmistrz  Miasta  Sejny –  zwrócił  się  z  prośbą  do
Radnych by dać szansę i zezwolenie na wysłanie zapytań w tej sprawie. 

Głos zabrał Przewodnicząca Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury
Pan  Bogusław  Sojko  odczytał  opinię  Komisji  Wspólnej  w  sprawie zamiaru  połączenia
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samorządowych instytucji  kultury – Biblioteki  Publicznej  w Sejnach i  Ośrodka Kultury w
Sejnach.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów ( 5 głosów za 3 głosy przeciw i
1  głos  wstrzymujący  się)  podjęła  uchwałę  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  zmiany
uchwały  w  sprawie  zamiaru  połączenia  samorządowych  instytucji  kultury  –  Biblioteki
Publicznej w Sejnach i Ośrodka Kultury w Sejnach. (głosowanie imienne oraz uchwała w
załączeniu).

Do pkt 17.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  informacja  o złożonych  oświadczeniach  majątkowych  radnych
i pracowników Urzędu Miasta Sejny. Przewodnicząca Rady odczytała informację o złożonych
oświadczeniach majątkowych ( w załączeniu).

W trakcie wypowiedzi opuściła Obrady Radna Anna Krutul.

Do pkt 18.

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wolne wnioski i oświadczenia.

1. Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przedstawiła skład
Młodzieżowej  Rady  Miasta  Sejny  (  w  załączeniu).  Odczytała  również  uchwałę
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonej przez
Burmistrza Miasta Sejny informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze
2020r. ( w załączeniu).

2. Radny  Bogusław Sojko –  zwrócił  uwagę  na  wąski  chodnik  przy  ul.  1  Maja  od
skrzyżowania  do  miejskiego  budynku,  prosi,  aby  zwrócić  się  do  odpowiednich
organów o zamontowanie barierek. 
Pan Arkadiusz  Adam Nowalski   –  Burmistrz  Miasta  Sejny – takie  spostrzeżenia
kierujemy z  automatu  do  Zarządcy  dróg  w  tym  przypadku  jest  to  Wojewódzki
Zarząd Dróg.

3. Radny Stanisław Bulwin – chciałbym się dowiedzieć jak wygląda sprawa budowy
drogi  przy  ul.  Wojska  Polskiego?  Jaki  jest  przebieg  spotkań  z  firmą
farmaceutyczną?  Prosi  o  postawienie  znaku  stop  przy  wyjeździe  z  ul.  Jerzego
Grodzińskiego. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski  – Burmistrz Miasta Sejny – prosi o zaznaczenie na
mapie  o  jaką  konkretnie  drogę  chodzi.  Jeżeli  chodzi  o  firmę farmaceutyczną to
niektóre  osoby  rozchorowały  się.  Przedstawił  jak  wygląda  sprawa  ul.  Wojska
Polskiego.

 W trakcie wypowiedzi obrady opuścił Radny Marek Zubrzyński, po czym po chwili wyszedł
również Radny Arkadiusz Marek Sulżyński.
  

Pani  Dominika  Sidor  –  Kierownik  RPG  –  poinformowała,  że  został  złożony
wniosek na pozwolenie na budowę i czekamy na pozwolenie.  

4. Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała, że
zwrócili  się  do  mnie  mieszkańcy,  którzy  otrzymali  pismo o opuszczenie  swoich
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lokali mieszkalnych. Chciałabym się dowiedzieć ile jest tych mieszańców i o jakie
lokale chodzi?
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski   –  Burmistrz  Miasta  Sejny –  poinformował,  że
otrzymaliśmy nakaz opuszczenia tych budynków, przypomniał Radnym jakie były
związane z tym plany. 
Pani Dominika Sidor  – Kierownik RPG – poinformowała,  że jest  to  9 lokali  do
opuszczenia a w nich 23 osoby. Mamy kilka wolnych mieszkań w obecnym zasobie,
proponujemy lokale  zastępcze,  obecnie  trwają  rozmowy z  tymi  osobami,  są  im
pokazywane lokale zastępcze. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała, że
posiada zdjęcia z lokalu, który został zaproponowany, lokal jest ten zagrzybiony, to
co im zaproponowano jest  nie do zamieszkania na dzień dzisiejszy.  Ten czas,  w
którym zostało zaproponowany jest trudny. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski   –  Burmistrz  Miasta  Sejny –  staramy  się  w
porozumieniu  z  mieszkańcami  coś  z  tym  zrobić.  Kto  trafił  do  mnie  dostał
zapewnienie pomocy. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – czy nie było można
poczekać z tą decyzja do następnego roku?
Pan Arkadiusz Adam Nowalski  – Burmistrz Miasta Sejny – ludzie mogą nie muszą,
każda osoba usłyszała jakie są możliwości, jeżeli  odmówią wyjścia to Burmistrz
będzie odpowiadał  za  to,  muszę  się  liczyć  z  tym ryzykiem mamy. Deklarujemy
pomoc. 

W trakcie wypowiedzi obrady opuścił Radny Paweł Dzienisiewicz. 

Trwa wymiana zdań w sprawie mieszkań. 

Pani Dominika Sidor  – Kierownik RPG – poinformowała, że o terminie zostaliśmy
zobligowani decyzja Nadzoru Budowlanego. 

5. Radny Marian Auron – temat lokum jest  już wieloletni,  są budynki, które są do
rozbiórki  od  bardzo  dawna,  każda  władza  wiedziała,  że  musi  się  z  problemem
zmierzyć, każdy odsuwał ten problem dalej. Jest budynek przy ul. 1 Maja i było
można po jednym lokalu remontować. 
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski   –  Burmistrz  Miasta  Sejny –  jest  plan
zagospodarowania przestrzennego, tam jest teren przemysłowy, sprawdzaliśmy to. 

6. Przewodnicząca  Rady Miasta  –  Pani  Jolanta Beata  Bagińska –  poruszyła  temat
oświetlenia w mieście, nie działa to tak jak trzeba, jaka to jest przyczyna.
Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski   –  Burmistrz  Miasta  Sejny –  przybliżył  temat
oświetlenia w mieście. 

7. Radny Marian Auron – poruszył temat wyścigów samochodowych między dwoma
rondami  na  ul.  Konarskiego  między  godziną  21-23  potrzebna  jest  kamera  przy
budynku spółdzielczym 21 żeby objąć ten teren. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski  – Burmistrz Miasta Sejny – wszystkie takie uwagi
są wysyłane w formie pisma do zarządcy drogi,  w tym przypadku Zarząd Dróg
Wojewódzki, wyślemy również pismo do Policji. 

Do pkt 19.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska zamknęła obrady XXIII Sesji Rady Miasta wypowiadając następujące słowa: 
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„Zamykam obrady XXIII Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=zN_kJ2oVl-I&t=1089s

https://www.youtube.com/watch?v=hsEehIPZI68&t=3508s

                                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta 

   /-/  Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Karina Palewicz
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